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双方理解并同意如果任何被保险个人在保险期间内或延长索赔报告期限内收到引渡要求，
且该引渡要求是本保险合同保障范围内的索赔的一部分，并且直接由该索赔引起，则保险
人将代表被保险个人，在法律允许的范围内，对该引渡费用承担赔偿责任。 

 

引渡费用：是指事先经保险人同意、被保险个人为获得法律建议或提出诉讼或对诉讼进行
抗辩（包括为了对行政官员要求将被保险个人从英国的管辖范围引渡的命令进行司法复核
或对该命令的其他方式的挑战，以及向欧洲人权法庭提起上诉）而发生的合理和必要的法
律费用、支出和花费开支。 

 

引渡要求：是指根据与引渡相关的规定，从世界其他司法管辖区进行引渡的正式请求、主
张、逮捕令或其他法律程序。 

 

术语“财务损失”包括引渡费用。 
 

本附加条款与主险条款相抵触之处，以本附加条款为准，本保险合同中所有其他的条款、

条件和限制维持不变。 

 

 

 
Extradition Costs  
 

If any Insured Person receives during the Period of Insurance or the Extended Reporting 
Period an Extradition Claim which is part of, and results directly from, a Claim that is 
covered by this Policy, the Insurer will pay on behalf of any Insured Person, where permitted 
by law, Extradition Costs.  
 

Extradition Costs shall mean reasonable and necessary legal fees, costs and expenses incurred by an 
Insured Person with the prior consent of  the Insurer to obtain legal advice or to bring or defend 
proceedings including by way of  judicial review or by way of  other challenge to the political 
executive’s decision to order an Insured Person’s extradition from any jurisdiction and to pursue 
appeals.   

 
Extradition Claim means a formal request, claim, warrant for arrest or other proceedings pursuant 
to the provisions in legislations that regulate extradition in any jurisdiction. 

 
The term Financial Loss shall include Extradition Costs.   

 
ALL OTHER TERMS, CONDITIONS AND EXCLUSIONS REMAIN UNCHANGED. 

 


